
SIL:RO 
Rany Mic:cta ŻAGANIA 

Protokół 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 17.0,.2024 

Posiedzenie odbyło się w dniu 17.06.2024 r. o godz. 16:00 w Pałacyku przy ul. Jana Pawła II 
15 w Żaganiu. 

W posiedzeniu udział brali: 
Marta Nadrzycka-Soczek - Przewodnicząca Komisji 
Janusz Żarski 
Piotr Łoś 
Tomasz Nowak 

Zaproszeni goście: 
Teresa Łapczyńska 
Anita Staszkowian 
Roman Ciszewski 

Agnieszka Fedorowicz 

- Zastępca Przewodniczącej Komisji 
- Członek Komisji 
- Członek Komisji 

- Skarbnik Miasta Żagań, 
- Sekretarz Miasta Żagań, 
- Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony 
Środowiska, 
- Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zagospodarowania 
Przestrzennego. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miasta Żagań na sesję, w tym sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy za 2023 r. i stanie mienia komunalnego. 
3. Sprawy bieżące, wnioski. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Marta Nadrzycka-Soczek 
witając wszystkie osoby uczestniczące w spotkaniu. 

Ad. 2 Opiniowanie projektów uchwal Rady Miasta Żagań na sesję, w tym sprawozdania 
z wykonania budżetu Gminy za 2023 r. i stanie mienia komunalnego. 
Do sprawozdania z wykonania budżetu odniósł się radny Piotr Łoś, pytając o zobowiązania 
wymagalne oraz o dłużników Urzędu, z jakich tytułów nastąpiły zadłużenia. Odpowiedzi 
udzieliła Skarbnik Miasta informując, że zobowiązania wymagalne dotyczą Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu wobec wspólnot mieszkaniowych dotyczących opłat 
eksploatacyjnych, które zakład płaci na rzecz wspólnot. Skarbnik Miasta podkreśliła, 
że w przypadku dopłat do funduszu remontowego opóźnień nie ma, z kolei dłużnicy mają 
zaległości m. in. z tytułu niezapłaconego podatku od nieruchomości, nieopłaconego czynszu 
w Zakładzie Gospodarki Nieruchomościami, zobowiązania dłużników alimentacyjnych 
oraz z należności cywilno-prawnych związanych z obrotem nieruchomościami. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów zapytała o zobowiązania eksploatacyjne, 



czy wynikały z braku płatności w związku z sytuacją Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej 
czy niedociągnięć proceduralnych. 
Po udzieleniu wyjaśnień Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2023 rok oraz 
pozytywnie zagłosowała za projektem uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta 
Żagai1 za 2023 rok. 
Pozostałe projekty uchwał Komisja Budżetu i Finansów opiniowania w następujący sposób: 

a) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Skarbnik Miasta Żagań Teresa Łapczyńska szczegółowo omówiła planowane zmiany w 
budżecie. Radny Tomasz Nowak zapytał o przetarg na basen, o mury obronne oraz o oświetlenia 
na ul. Żarskiej. Naczelnik WIZ poinformowała, że termin złożenia ofert na basen został 
przedłużony do 31.07.2024 r. ze względu na dużą liczbę zapytań ze strony oferentów. 
Przedstawiła szczegółowo informację dotyczącą sytuacji na ul. Żarskiej. Radny Piotr Łoś 
odniósł się do tematu murów obronnych oraz budowy nowego boiska, sugerując konieczność 
podjęcia natychmiastowych działań w zakresie murów, oraz braku konieczności budowy boisk. 
Naczelnik WIZ wyjaśniła, jaki zakres prac naprawczych muru obronnego będzie obejmowała 
dokumentacja projektowa, która jest w trakcie opracowania (termin opracowania 25.06.2024). 
Co do poruszanych tematów wywiązała się dyskusja osób obecnych na spotkaniu dotycząca: 
- szacowanych kosztów naprawy murów 
- możliwości pozyskania dofinansowania na tą inwestycję 
- wymaganego nadzoru konserwatorskiego 
za - 3, wstrzymał się -1. 
b) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2024 
- 2038. 
za - 3, wstrzymał się -1. 
c) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim (pr. nr 2). 
Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały, jednocześnie informując o wprowadzeniu 
prawdopodobnie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej WPF dotyczącej kosztów 
modernizacji obiektu muzeum Stalag VIIIc. Radny Tomasz Nowak zapytał o przeciekającą 
fontannę. Naczelnik WIZ poinformowała, że prace naprawcze zostaną dokonane w ramach 
gwarancji; 
jednogłośnie za. 
d) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży 
Pożarnej przy Komendzie Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej w Gorzowie 
Wielkopolskim. 
jednogłośnie za. 
e) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 
jednogłośnie za. 
f) uchwała intencyjna w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej dla 
Województwa Lubuskiego. 
jednogłośnie za. 
g) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 



jednogłośnie za. 
h) w sprawie: wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 
jednogłośnie za. 
i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
jednogłośnie za. 
j) w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Żagań o statusie miejskim w Zgromadzeniu 
Związku Powiatowo-Gminnego Powiatu Żagańskiego. 
Radny Piotr Łoś podjął dyskusję na temat, przyczyn tego, że z projektu uchwały zostało 
wykreślone nazwisko kandydata. 
przyjęto do wiadomości 

k) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Osiedla 
Łąkowa" w Żaganiu. 
jednogłośnie za. 
I) zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/194/2021 Rady Miasta Żagań z dnia 29 października 2021 
r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz wysokości stawek i sposobu pobierania 
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych miasta Żagań. 
Z powodu wpłynięcia wniosku o wycofanie z porządku obrad powyższego projektu, komisja 
przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 
m) zmieniająca Uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagań o statusie 
miejskim na 2024 rok. 
jednogłośnie za. 

Ad. 3 Wolne wnioski i informacje. 
Radny Tomasz Nowak zapytał o projekt techniczny strefy spotkań przy ul. Bolesławieckiej, 
który obejmować będzie zespół boisk do piłki nożnej i koszykówki. 
Przewodnicząca komisji Marta Nadrzycka-Soczek potwierdziła, że wskazane miejsce cieszy 
się obecnie dużym zainteresowaniem osób uprawiających sport, a wybudowanie zespołu boisk 
pozwoli na uzupełnienie tego terenu pod kątem sportowym, oraz infrastruktury gdzie osoby 
uprawiające sport mogą odpocząć, założyć rolki itp., dodatkowo aktualnie budowany jest 
odcinek ścieżki rowerowej prowadzącej dokładnie do tego miejsca. 
Radny Piotr Łoś podkreślił, że potrzebne są miejsca dla osób jeżdżących na rowerach, rolkach 
czy chodzących z kijkami, bez konieczności budowania kolejnego boiska, następnie zapytał o 
oznakowanie na strefie Wurtha dotyczące ograniczenia prędkości. Naczelnik Wydziału 
Inwestycji i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka Fedorowicz poinformowała, że 
oznakowanie poziome jest uzupełnieniem oznakowania pionowego. 
Po wspólnej naradzie Komisja Budżetu i Finansów ustaliła, że jej posiedzenia będą odbywały 
się według harmonogramu w poniedziałki. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 17:02 

Przygotowała: ,J3.e~~7&R 
Przewodnicząca KBiF 

T~~drzycka-S;10J1cN.zn,e,<,VO'--kl""" 


